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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

           GRAD RIJEKA 
  MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

     VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     024-05/24-01/10 
URBROJ : 2170-1-03-04-24-4 
Rijeka,       22. 2. 2024. 
 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 11. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

11. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 22. veljače 2024. godine (četvrtak) s početkom u 
17,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Marijan Bačić, predsjednik VMO 
- Šime Barić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ante Ćelić, član VMO 
- Tanija Čaušević, članica VMO 
- Marina Grego, članica VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
 
 

Zapisnik sa 10. sjednice Vijeća MO Gornja Vežica jednoglasno je usvojen. 
 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 

D N E V N I     R E D 

 
1 Razmatranje programa Maškare na Gornjoj Vežici 
2 Razmatranje pristiglih dopisa i zahtjeva građana 
3 Razno  

 

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 
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AD 1 
Predsjednik Vijeća, Marijan Bačić, upoznao je nazočne sa Izvještajem programske aktivnosti 
Maškare na Gornjoj Vežici.  
Program je odrađen u cijelosti iako je obilazak održan u manjem obimu zbog radova na 
prometnicama na Gornjoj Vežici.  
Vijeće je nakon razmatranja donijelo 
 

Zaključak: Vijeće je upoznato s Izvještajem te navedeno primilo na znanje.   
 
 

AD 2 
 
Predsjednik Vijeća je s nazočnima raspravio pristigle zahtjeve i odgovore nadležnih službi.  
 
Istaknuo je kako je Vijeće pismeno tražilo sastanak sa Rijeka plusom vezano za realizaciju 
komunalnih prioriteta za 2023. godinu, a dobili smo kratak odgovor. Predlaže da se zatraži 
ponovni termin za sastanak.  
 
Tajnica je izvijestila Vijeće kako još uvijek čeka informaciju o realizaciji ostalih stavki 
komunalnih prioriteta za prošlu godinu te će po dobivenom s traženim upoznati Vijeće.  
 
Predsjednik je također tražio da se dogovori termin sastanka sa komunalnim redarom za 
područje Gornje Vežice te će tajnica dogovoriti sastanak i upoznati Vijeće s istim.  
 

Zaključak: Vijeće  je informacije primilo na znanje.  
 
Predsjednik i tajnica nazočne su upoznali sa prepiskom koja traje već dulje vrijeme a vezano za 
zahtjev stranke da se u ulici Zdravka Kučića preko puta kbr. 28 na nogostupu postave stupići 
radi velikog broja parkiranih vozila te je otežan prolazak pješaka.  
Vijeće je razmotrilo prepisku između stranke, Rijeka plusa i Odsjeka za prometno redarstvo.  
Nakon dulje rasprave i razmatranja, donijet je slijedeći 
  

Zaključak: Vijeće  je sve informacije primilo na znanje te će informirati stranku da će 

njezine zahtjev uvrstiti u prijedloge komunalnih prioriteta za iduću godinu.  

 

 

AD 3 

 
Nazočni su razmotrili realizaciju slijedeće programske aktivnosti koja slijedi a to je održavanje 
ekološke akcije.  
Predsjednik Vijeća je predložio da se ekološka akcija održi u mjesecu travnju i to na površini 
ispod crkve Sv. Ana.  
 
Zamjenik predsjednika, Šime Barić, istaknuo je kako je prisustvovao otvaranju prve umjetničke 
instalacije “MORČIĆ” u Ulici Drage Gervaisa. Otvorenje je održano dana 22. veljače 12.00 sati 
na inicijativu Kluba Sušačana. 
Nazočnima je prenio doživljaj sa instalacije kao jako pozitivan te je istaknuo kako je cilj ovog 
projekta bio očuvanje identiteta i njegovanje kulturne baštine našega grada i kraja kojemu je 
čakavština njegov najljepši izričaj i duga tradicija.  
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Članica Vijeća, Tanija Čaušević, naglasila je da je potrebno ponovo kontaktirati Rijeka plus radi 
treptača u ulici Zdravka Kučića ispod kbr. 9, od kojih nekoliko njih već mjesecima ne svijetli.  
Tajnica je prenijela informaciju da je zahtjev za popravak treptača uputila već u nekoliko 
navrata ali nije dobila nikakav odgovor.  
 

Zaključak: Vijeće je informacije primilo na znanje. 

 

 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
 
U Rijeci, 22. veljače 2024. godine. 
 
 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.     
 
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                       Marijan Bačić 


